
                            
REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA BOL 

 

KLASA: 024-01/25-01/042 

URBROJ: 2181-18-01-25-01  

Bol, 14.7.2025. 

 

Na temelju članka 87. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Bol (“Službeni glasnik” 

Općine Bol br. 5/09, 11/14 i 1/15, 1/19 i 2/19), Svjetlana Baković kao osoba imenovana od 

predsjednika vijeća, predlaže ovaj zapisnik sa 5/2025 sjednice općinskog Vijeća održane 

dana 10. srpnja 2025. godine, sa početkom u 15.00 sati, u uredu Općine Bol. 

 

Nazočni: Nataša Paleka Jakšić (predsjednica općinskog vijeća), Ivan Cvitović, Lea 

Marinković, Tonči Buljan (prvi potpredsjednik općinskog vijeća), Irena Eterović, Zoran 

Kojdić, Iva Baković, Stjepko Marinković, Ante Selak (drugi potpredsjednik općinskog 

vijeća). 

 

Izočni: - 

 

Ostali nazočni: Katarina Marčić - načelnica Općine Bol, Kristian Bačić - pročelnik 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Bol, Svjetlana Baković dipl. iur. - zapisničar, Joško 

Egekher- predstavnik medija.  

 

A) Utvrđuje se kvorum, prisutno je 9  vijećnika. 

 

B) Dnevni red, predložen u materijalima, je prihvaćen jednoglasno, te glasi: 

1. Rasprava i donošenje odluke o prihvaćanju izvješća o radu načelnice. 

2. Rasprava i donošenje odluke o imenovanju povjerenstva za promet. 

3. Rasprava i donošenje odluke o izboru Odbora za Statut i Poslovnik. 

4. Rasprava i donošenje odluke o imenovanju Odbora za financije i proračun. 

5. Rasprava i donošenje odluke o osnivanju Odbora za prostorno i urbanističko 

planiranje i uređenje prostora 

6. Rasprava i donošenje odluke o imenovanju Odbora za socijalnu skrb i zdravstvenu 

zaštitu 

7. Rasprava i donošenje odluke o imenovanju članova Odbora za dodjelu javnih 

priznanja 

8. Rasprava i donošenje odluke o imenovanju komisije za dodjelu novčanih potpora 

uspješnim đacima i studentima 

9. Rasprava i donošenje odluke o financiranju rada političkih stranaka za razdoblje 

od 01.01. do 31.12.2025. 

10. Rasprava i donošenje odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za dodjelu 

dozvola na pomorskom dobru. 

 

C) Primanje na znanje zapisnika sa 4/2025 sjednice vijeća. 
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Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je konstatirala da nije zaprimljena ni 

jedna  pismena primjedba na zapisnik sa 4/2025 sjednice Općinskog vijeća. 

Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je utvrdila da nema usmenih primjedbi 

na zapisnik. 

Zapisnik je primljen na znanje sukladno članku 88. Poslovnika Općinskog vijeća („Službeni 

glasnik“ Općine Bol br. 5/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19). 

 

D) Usmeno izvješće načelnice o radu općine Bol od posljednje sjednice vijeća 

Načelnica je podsjetila nazočne da je posljednja redovna sjednica vijeća  bila u travnju, prije 

raspisivanja izbora i raspuštanja gradskih i općinskih vijeća. 

Zakonska obveza načelnice je dva puta godišnje izvještavati o događanjima i zato će se danas 

naći na dnevnom redu i polugodišnje izvješće o radu za drugo polugodište 2024. koje se 

uobičajeno donosi ranije, međutim zbog izbora i konstituiranja novog vijeća se podnosi tek 

sada, a već na idućoj će se naći i polugodišnje izvješće o radu načelnice za razdoblje siječanj 

– lipanj 2025. 

Međutim, praksa je da na svakom vijeću podnosi izvještaj o radu od prethodne sjednice jer 

smatra da su vijećnici tako bolje upoznati s radom načelnice i općinskih službi i imaju 

pravovremene informacije. 

Travanj, svibanj i lipanj uobičajeno su bili mjeseci kada se završavaju infrastrukturni radovi i 

konzerviraju gradilišta zbog početka turističke sezone. 

Načelnica je izvjestila nazočne da je u siječnju službeno izvršena primopredaja zgrade Doma 

umirovljenika, nakon čega je započela opsežna adaptacija objekta. Nakon više od dva 

desetljeća korištenja, stanje zgrade bilo je izrazito loše i nužno je bilo pristupiti ozbiljnoj 

obnovi. Iako je prvotni plan bio da novi zakupac nastavi s radom bez prekida, radi sigurnosti i 

zdravlja korisnika, posebice osjetljivih skupina poput starijih i nemoćnih, radovi su mogli 

započeti tek nakon privremenog zatvaranja Doma. 

Radovi adaptacije uključuju potpunu obnovu podnih podloga – parketa i keramike, zamjenu 

vanjskih zatvora, obnovu kuhinje, sanitarnih čvorova, krovišta te sanaciju zidova i drugih 

manjih popravaka. Kroz prosinac prošle godine ugrađen je i novi protupožarni sustav, čime 

smo značajno unaprijedili sigurnosne standarde. 

Do sada su završeni parketarski i soboslikarski radovi, renovirani sanitarni čvorova, 

rekonstruirano krovište. Odrađena je i nabava unutarnje stolarije, izrađen projekt nove kuhinje 

i odrađena javna nabava. Čim se odrade keramičarski radovi montirati će se i nova kuhinjska 

oprema. Javnom nabavom nismo uspjeli osigurati izvođača vanjske stolarije pa se taj 

postupak mora ponoviti, a i dizalo nije u funkciji i treba popravak. Cilj je Dom učiniti 

prostorom dostojnim korisnika, uz maksimalnu pažnju na kvalitetu i sigurnost. Plan je 

raspisati novi natječaj čim se dovrše ovi radovi, sigurno ne prije rujna. 

Nadalje, načelnica je kazala da su se radovi u ulicama Ante Radića i Ivana Mažuranića 

odvijali do ljeta. Ulica Ivana Mažuranića je dovršena kroz svibanj u skladu s planiranom 

dinamikom, a radovi u ulici Ante Radića koji su i opsežniji, oduljili su se ponajviše zbog 

čekanja na odluku konzervatora o vrsti i načinu postavljanja kamenih kogula. Parter je 

dovršen uz još neke minimalne radove, a u tijeku je postavljanje javne rasvjete. 

Streetworkout park na Borku je dovršen -  postavljene su sprave i ugrađena  anti stres 

podloga. 

Načelnica je izvijestila vijećnike da kuhinja dječjeg vrtića  potpuno obnovljena i opremljena 

novom, energetski učinkovito opremom. Završeni su građevinsko-zanatski radovi, a osim 

kuhinje nabavljena je i nova praonička oprema. U tijeku je projektiranje glavnog projekta 

rekonstrukcije i dogradnje vrtića. Tomu je prethodila izrada  idejnog rješenja kojim se 

predviđa zatvaranje postojeće terase i njezino pretvaranje u multifunkcionalni prostor. Projekt 

uključuje i mjere za povećanje energetske učinkovitosti.  
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Načelnica je kazala da je u tijeku natječaj, odnosno postupak izbora  ravnatelja/ravnateljice 

vrtića te je vjeruje da će na idućoj sjednici vijeća izbor novog ravnatelja biti jedna od  točaka 

na dnevnom redu. 

Načelnica je kazala da su dovršeni radovi na  parteru šematorija, te da je u tijeku postavljanje 

javne rasvjete koja se oduljila s obzirom da su pogrešno isporučeni nekompatibilni stupovi i 

lampe.  Ove godine se obilježava 550. obljetnica Dominikanskog samostana na Glavici tako 

da će se osim raznim događanjem kao što je sutrašnje predavanje Radoslava Bužančića, 

obilježiti i radovima na parteru ispred samostana kao i sanaciji samog samostana za što je i 

Općina izdvojila sredstva. 

Za realizaciju projekta Bujičnog kanala na Borku osiguran je izvođač i nadzor, ali s radovima 

će se započeti po završetku turističke sezone, planirano početkom listopada. Radovi će trajati 

oko osam mjeseci sve do iduće glavne turističke sezone. Trenutno smo u fazi potpisivanja 

ugovora i sporazuma o sufinanciranju s Hrvatskim cestama i Hrvatskim vodama. Hrvatske 

ceste financiraju južni trak s trotoarom, Općina Bol financira sjeverni trak i 30% bujičnog 

kanala. Hrvatske vode financiraju bujični kanal do 70%.  

Načelnica je kazala da se groblje radi u dvije faze. Prva faza – parkiralište je gotovo dovršeno, 

očekuje se još postavljanje ograde. Zbog nekih izmjena u projektu u samoj fazi izvođenja 

nužno je raditi izmjenu  građevinske dozvole. Što se tiče 2. faze, koja podrazumijeva 

izgradnju grobnih mjesta, odarnice i pratećih prostorija, očekuje izdavanje građevinske 

dozvole svaki dan, cjelokupna procedura je provedena i samo čekamo Rješenje. Paralelno se 

radi na izvedbenom projektu s troškovnikom pa kad budemo imali potpunu dokumentaciju 

kreće se u proceduru javne nabave. 

Ugovor za izgradnju Luke Bol je potpisan početkom veljače i ukupno je ugovoreno radova u 

vrijednosti 12.833.957,33 EUR, odnosno 16.042.446,66 EUR s uključenim PDV-om. 

Službeno je gradilište otvoreno prije ljeta, međutim glavni građevinski radovi će započeti po 

završetku turističke sezone. 

Načelnica je kazala da je projekt novog Vatrogasnog doma prošao je predodabir unutar 

natječaja ITP-a za otoke, s ukupnom procijenjenom vrijednošću od 2.651.250 €, od čega 

2.253.562,50 € čine bespovratna sredstva. Početkom lipnja je otvoren natječaj za izravnu 

dodjelu sredstava i rok za prijavu je do 14. srpnja.  

U proteklom razdoblju isplatilo se novo vatrogasno vozilo, a kroz srpanj se očekuje isporuka 

nove vatrogasne cisterne tako da se u kontinuitetu nabavlja oprema i vozila. 

Načelnica je istaknula kako je kino dvorana u Bolu prepoznata kao ključan multifunkcionalni 

prostor te je izrađen projekt njezine rekonstrukcije. Projekt je podržan kroz natječaj ITP za 

otoke s bespovratnim sredstvima u iznosu od 775.666,47 € od ukupno 912.548,79 €. Cilj 

projekta je modernizirati prostor kako bi postao središte društvenih i gospodarskih aktivnosti 

u mjestu. Po završetku natječaja za DVD dom očekuje se raspisivanje natječaja za 

multifunkcionalnu dvoranu. 

Načelnica je kazala da je zgrada Centra za kulturu stara više od 110 godina i unatoč 

dosadašnjim ulaganjima, potrebna joj je temeljita rekonstrukcija. Za to je nužno ishoditi 

građevinsku dozvolu, no projekt trenutačno koče neriješeni imovinsko-pravni odnosi. 

Intenzivno se radi na njihovom rješavanju. Dva su postupka u tijeku i vjerujem da ćemo u 

skorom roku jedan postupak obustaviti nagodbom i time će sve čestice biti uknjiženje na 

Općinu Bol. Priprema se projektni zadatak rekonstrukcije a cilj nam je da Centar i ubuduće 

ostane živ multifunkcionalan prostor dostupan svim generacijama. 

Na sjednicama koje se odvijaju za vrijeme turističke sezone načelnica uobičajeno izvijesti i o 

statističkim podacima iz turističke zajednice. Tako je ustvrdila da za prvih 6 mjeseci imamo 

gotovo identičan rezultat u odnosu na 2024. godinu, odnosno blagi  rast od 2% u dolascima i 

1% u noćenjima. Za prvih 5 mjeseci smo u skladu s ostatkom Hrvatske i mi imali pad fizičkih 

pokazatelja, međutim raspored praznika, pogotovo Njemačkih gostiju je utjecao na veći broj 
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dolazaka u lipnju te je tako ostvaren rast u dolascima od 8% i 13% u noćenjima. U prvih 6 

mjeseci domaći gosti su ostvarili najveći broj noćenja i najveći porast od 27%. Slijede 

Nijemci, Austrijanci, te gosti iz Velike Britanije, a zatim i iz Slovenije. 

 

E) Vijećnička pitanja, prijedlozi i pohvale: 

Vijećnik Stjepko Marinković je podsjetio nazočne na definiciju mobinga. Kazao je da je 

mobing psihološko zlostavljanje jedne osobe na radnom mjestu, tj. sustavno i učestalo 

ponašanje koje ima za cilj štetiti ugledu, časti, dostojanstvu i integritetu druge osobe na 

radnom mjestu. 

Zatražio je od načelnice da izvijesti vijećnike o nasilju koje se događa u KJP Grabov rat , a 

koje nije samo psihološko zlostavljanje već je preraslo u fizičke napade na zaposlenike. 

I vijećnica Iva Baković je od načelnice zatražila da upozna članove općinskog vijeća je li što 

poduzela  da zaštiti žrtvu fizičkih napada u KJP Grabov rat. Istaknula je da je žrtva fizičkih 

napada pisano upoznala i načelnicu i pročelnika o događanjima u općinskom poduzeću. 

Načelnica je kazala da su je obje strane u sukobu izvijestile o svojem viđenju događanja, da ih 

je ona svih uputila na njihova prava. Načelnica je istaknula kako ne podržava nijedan vid 

nasilja, ali u ovom slučaju činjenice i eventualna protupravna ponašanja bi trebale utvrditi za 

to nadležne institucije. 

Stjepko Marinković je istaknuo da je načelnica općine  ujedno i predsjednica Skupštine 

općinske tvrtke Grabov rat, te da ima isključivu nadležnost u imenovanju i opozivu uprave 

tvrtke.  

Vijećnik Zoran Kojdić je rekao da je isto iz tri izvora čio da se nešto dogodilo i da bi on prvi 

prijavi sve MUP- u. Predsjednica vijeća je isto rekla da ne podržava nijedan vid naselja. 

Iva Baković je još jednom pitala načelnicu što je općina poduzela da se žrtva fizičkog napada 

zaštiti na propisani način. 

Načelnica je ponovila da u ovom slučaju ona ne zna tko je žrtva, te da je sudionike sukoba 

uputila na nadležne institucije. 

Iva Baković je kazala da je od incidenta prošlo već tri tjedna, te da je trebalo poduzeti sve 

mjere da se utvrdi činjenično stanje te da se sankcioniraju odgovorni za incident.  

Naglasila je da se svi nositelji političkih dužnosti trebaju držati etičkog kodeksa, te da se od 

nositelja političkih dužnosti očekuje da odgovorno i savjesno ispunjavaju obveze koje 

proizlaze iz političke dužnosti koju obavljaju. 

Iva Baković je kazala da se osobe koje provode mobing može uputiti stručnjacima koji im 

mogu pomoći u kontroli bijesa i ostalih neželjenih ponašanja. 

Smatra da zadržavanje takvih osoba na čelnim pozicijama, bez ikakvih sankcija, nije zdravo 

za tvrtku. 

Stjepko Marinkoviće ja kazao da cijeli Bol bruji o ovom incidentu, a da ga načelnica ignorira i 

pokušava zataškati. 

Vijećnik Ante Selak je također kazao da se načelnica mogla bolje informirati o incidentu, te je 

pitao da li će uskoro biti raspisan javni natječaj za izbor novog direktora Grabovog rata. 

Načelnica je kazala da će uskoro biti raspisan javni natječaj za izbor direktora Grabovog rata, 

jer sadašnjem direktoru istječe četverogodišnji mandat. 

Iva Baković je kazala da na općinskim stranicama  treba bolje ažurirati postupke javne nabave 

i osigurati transparentniji uvid u trošenje općinskog novca. 

Iva Baković je pitala tko selekcionira firme koje se pozivaju u postupcima javne nabave male 

vrijednosti.  

Načelnica je kazala da je općina obveznik Zakona o javnoj nabavi, te da se sve veće javne 

nabave objavljuju na portalu javne nabave eojn.hr, a manje jednostavne nabave, sukladno 

općinskom Pravilniku o javnoj nabavi, na općinskim stranicama. 
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Također je kazala da na općinskoj stranici www.opcinabol.hr postoji rubrika transparentni 

rashodi u kojoj se mogu pregledavati sve isplate iz općinskog proračuna. 

Iva Baković je pitala tko selekcionira firme koje se pozivaju u postupcima javne nabave male 

vrijednosti, a koje se sukladno Pravilniku, ne objavljuju ni na općinskim,  ni na stranicama 

portala javne nabave. 

Iva Baković je predložila da u vidu transparentnosti sukladno Zakonu o lokalnoj i područnoj 

(regionalnoj) samoupravi i ovo bude objavljeno, sve doc. ili xls. formatu da se lakše može 

obrađivati i povezati. Ovako prikazano nije pregledno.  

Dodatno je zamolila da se rubrika dopuni sa objavom podataka o primatelju sredstava, naziv 

pravne osobe.  

Načelnica je kazala da te tvrtke, biraju službenici Jedinstvenog upravnog odjela, ovisno o 

predmetu nabave. 

Načelnica je naglasila da  većina nabava podliježe javnoj objavi i da se svi gospodarski 

subjekti mogu javiti na takve objave, neovisno tko je izričito pozvan. 

Stjepko Marinković je pitao na što se odnosi trošak od 3.500,00 € kojim je plaćeno idejno 

rješenje tržnice i ribarnice.  

Načelnica je kazala da je tim iznosom plaćeno idejno rješenje buduće tržnice i ribarnice koja 

se planira graditi ispod postojeće tržnice na razini Rive. 

Ante Selak je pitao hoće li se do 30. rujna, do kada je otvoren natječaj Ministarstva  

obrazovanja,  uspjeti napraviti projektna dokumentacija za izgradnju sportske dvorane u Bolu. 

Načelnica je kazala, da je Osnovna škola odnosno Splitsko dalmatinska županija ishodila 

suglasnost na idejno rješenje sportske-školske dvorane, te da je Općina Bol pokrenula 

postupak javne nabave za izradu glavnog projekta temeljem tog rješenja. Javna nabava za 

izradu projektne dokumentacije je u tijeku, a nada se da ćemo u otvorenom roku aplicirati na 

natječaj ministarstva iako je ostalo malo vremena za izradu projekta i prijavu na natječaj 

Ministarstva. 

Načelnica je rekla da je natječaj objavljen na EJON portalu i da se izrada projektne 

dokumentacije mora nadovezati na idejno rješenje tvrtke Bartulović- Puljić. 

Iva Baković smatra da bi se i bez postupka javne nabave za izradu projektne dokumentacije 

sportske dvorane u Bolu moglo angažirati Hrvatsko društvo arhitekata koje bi moglo dati 

originalna i inovativna arhitektonska rješenja. 

Ante Selak je pitao ima li kakvih novosti vezanih uz realizaciju projekta izgradnje stanova 

POS-a. 

Načelnica je kazala da je sve zastalo u fazi projektiranja zgrade, te da ima dojam da APN 

pomalo odustaje od takvog načina stambenog zbrinjavanja. Načelnica je rekla da će provjeriti 

status dokumentacije. 

Ante Selak je pitao jesu li gotova ijedna studija koja se bavi pitanjem promjene oblika i 

gabarita plaže Zlatni rat. 

Načelnica je kazala da je ustanova More i krš napravila projektni zadatak za praćenje i analizu 

procesa prihranjivanja plaže obuhvata Zlatni rat. Procijenjeni trošak izrade studije sa svim 

istražnim radnjama iznosi 375.000,00 eura.  Načelnica se nada da će se taj trošak podijeliti 

između županije ministarstva i općine.   

Ante Selak je predložio postavljanje kamere u novouređenoj ulici Ante Radića, kako bi se 

spriječilo prometovanje motornim vozilima. 

Načelnica je kazala da se planira postaviti videonadzor u toj ulici, te da je općina dobila 

sredstva ministarstva  za digitalizaciju koja će biti utrošena u takve namjene. 

Ante Selak je pitao gdje su ovo ljeto smještene dodatne policijske snage koje su vidljive po 

mjestu. 

Načelnica je kazala da su policajci, iz organizacijskih razloga, smješteni u Sutivanu, ali da su 

fizički svakodnevno prisutni i u Bolu i da se aktivno traži smještaj. 

http://www.opcinabol.hr/
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Iva Baković je pitala kolika je ukupna cijena uređenja ulice Ante Radića. Pitala je je li došlo 

do prekoračenja prvotno ugovorenog iznosa za izvođenje radova. 

Načelnica je kazala da još nemamo konačnu situaciju, odnosno ukupan obračun troškova. 

Načelnica je istaknula da će vodovod Brač snositi trošak zamjene vodovodnih i 

kanalizacijskih cijevi, ali da bi do povećanja cijene radova moglo doći zbog načina 

postavljanja kamenih kogula. Naime, konzervatori su naložili najsloženiji, ujedno i najskuplji 

način postavljanja. Na pitanje Ive Baković kolika je razlika u cijeni je načelnica rekla da će 

provjeriti kad dobiju konačni obračun. 

Stjepko Marinković je pitao tko snosi trošak sanacije oštećenog suhozida u privatnom 

vlasništvu, a koji je oštećenje  nastalo prilikom uređenja ulice Ante Radića. 

Načelnica je kazala da je izvođač radova oštetio suhozid u privatnom vlasništvu, te da je 

dogovorena njegova sanacija na teret vlasnika, izvođača radova i općine u jednakom dijelu. 

Iva Baković je ponovila da se ne bi trebalo tolerirati prometovanje motornih vozila ulicom 

Ante Radića u toj zoni obzirom da su postavljeni skupi koguli i da je ovo napravljeno kao 

pješačka zona. Iva Baković je istaknula da suhozid nije doveden u prvotno stanje i pitala je 

dali su konzervatori dali odobrenje za takvu izvedbu zida obzirom da smo u zoni 

konzervatorske zaštite, dali postoji glavni projekt za taj zid. Iva Baković je pitala dali je 

općina dozvolila na ovaj način dodatno otvaranje pristupa na javni put iako parcela ima drugi 

ulaz sa ceste i dovoljno prostora za parkiranje na vlastitoj parceli. 

Iva Baković je pitala u kojoj je fazi izrada projektne dokumentacije za nadogradnju Osnovne 

škole i pitala je tko je platio troškove izrade projekte dokumentacije za idejni projekt koji je 

prošle godine prezentiran javnosti od tvrtke Bartulović-Puljić i koji je imao konzervatorsko 

odobrenje. Podsjetila je nazočne na jako loše stanje krovišta zgrade i loše strujne instalacije na 

način na koji su postavljene u tom krovištu (kao paukova mreža).  

Načelnica je potvrdila da je općina dala novce školi za izradu projektne dokumentacije. 

Načelnica je uputila vijećnicu da da se obrati ravnatelju škole sa ovim pitanjem, jer je on 

sigurno bolje upućen u dinamiku izrade te projektne dokumentacije. 

Stjepko Marinković je pitao je li istinita informacija da je investitor tvrtka Tommy odustala 

od gradnje trgovačkog centra na Bolu. 

Načelnica je kazala da tvrtka Tommy čeka donošenje prostornog plana, te da će nakon toga 

početi sa gradnjom trgovačkog centra. 

Stjepko Marinković je pitao čija je inicijativa bila da se posječu borovi kod Bijele kuće, te 

zbog čega se je odustalo od najavljene sječe borova. 

Načelnica je kazala da se od sječe borova odustalo zbog prosvjeda građana, te da će se 

potreba za uklanjanjem tih borova razmotriti sa stručnim službama. Sama inicijativa je 

potekla od prometno-komunalnog redara koji je uočio stalne probleme u prometovanju vozila 

na toj lokaciji. 

Iva Baković je predložila da se za svaki uklonjeni bor posadi npr. deset novih stabala tj. 

predložila je da se sa stručnjacima utvrde protokoli za sječu stabala i pošumljavanje. 

Spomenula je da postoje stručnjaci u SDŽ za sječu unutar naselja i Hrvatske šume za ostale 

dijelove. 

 

POD 1) 

Načelnica Katarina Marčić je vijećnicima podnijela polugodišnje izvješće o radu za razdoblje 

srpanj-prosinac 2024. godine. 

U skladu sa Zakonom o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (NN 33/01, 60/01, 

129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 36/09, 150/11, 144/12, 19/13, 137/15, 123/17, 98/19, 144/20), 

općinski načelnik u obvezi je dva puta godišnje podnijeti Izvješće o radu Općinskom vijeću 

Općine Bol. Izvješće se odnosi na razdoblje od 01. srpnja 2024. g. do 31. srpnja 2024. g., a 

isto podnosi načelnica Općine Bol Katarina Marčić.  
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U ovom izvještajnom razdoblju općinska načelnica je obavljala sve poslove i aktivnosti koje 

su joj u okviru odredbi članka 48. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi te 

Statuta Općine Bol („Službeni glasnik“ Općine Bol“ broj: 3/21 i 4/22) stavljene u nadležnost, 

kao i proizašle iz drugih posebnih propisa u kojima su utvrđene obveze i nadležnost jedinice 

lokalne samouprave.  

Stručnu obradu i administrativno-tehničku pripremu  materijala za donošenje općih i posebnih 

akata od strane općinske načelnice, kao i prijedloga akata koji su na usvajanje upućeni 

Općinskom vijeću, u okviru svog djelokruga obavljao je Jedinstveni upravni odjel Općine 

Bol.  

Odlukom Vlade Republike Hrvatske („Narodne novine“ broj: 132/2017, Odlukom o 

razvrstavanju jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave prema stupnju razvijenosti  

Općina Bol (od ukupno VIII razreda), razvrstana je u VIII skupinu jedinica lokalne 

samouprave koje se prema vrijednosti indeksa nalaze u drugoj četvrtini iznadprosječno 

rangiranih jedinica lokalne samouprave. 

Općinska načelnica redovito sudjeluje u radu Općinskog vijeća Općine Bol, te na svakoj 

sjednici Vijeća podnosi usmeni izvještaj o radu između dviju sjednica. 

U razdoblju od 01. srpnja do 31. prosinca 2024. godine, održane su 4 sjednice Općinskog 

vijeća Općine Bol. 

Jedinstveni upravni odjel Općine Bol na prijedlog i inicijativu općinske načelnice tijekom 

drugog polugodišta 2024. godine izradilo je više općih i pojedinačnih akata za Općinsko 

vijeće Općine Bol. 

U šestomjesečnom razdoblju izrađeno je i usvojeno ukupno 41 općih i pojedinačnih akata 

Općinskog vijeća. Svi akti objavljeni su u „Službenom glasniku“ Općine Bol. 

U šestomjesečnom razdoblju općinska načelnica donijela je 31 pojedinačnih akata. Svi akti 

objavljeni su u službenom glasilu općine te se slijedom navedenog postiže prava 

transparentnost u radu općinske uprave budući su građani upoznati sa svim radnjama općinske 

načelnice. Općinska načelnica redovno donosi akte iz svoje nadležnosti, a o istima 

obavještava javnost putem web stranice općine te javnih glasila. 

Načelnica je istaknula da je tijekom 2024. godine nastavljen intenzivan rad na izradi 

prostorno-planskih dokumenata. Održano je više radnih sastanaka s izrađivačima planova i 

članovima Odbora za prostorno planiranje, sve s ciljem što kvalitetnije izrade nacrta III. 

izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Bol. Uz navedeni dokument, paralelno se 

radilo i na: 

 II. izmjenama i dopunama Urbanističkog plana uređenja naselja Bol, 

 I. izmjenama i dopunama Urbanističkog plana uređenja naselja Murvica, 

 Urbanističkom planu uređenja komunalne zone K3 “Ratac meštre Mijene”, 

 Urbanističkom planu uređenja pretežno reciklažne zone K4. 

U prvom polugodištu započeli su i gotovo u cijelosti dovršeni radovi na prvoj fazi groblja, 

odnosno izgradnje parkirališta. Paralelno s tim aktivnostima pripremala se projektna 

dokumentacija za drugu fazu. Nakon stanke tijekom turističke sezone, radovi su ponovno 

pokrenuti, a dodatno je provedena i anketa među građanima o preferencijama u pogledu tipa 

grobnica – jednostrukih ili dvostrukih. Rezultati su pokazali gotovo podjednaku podjelu 

mišljenja među mještanima. 

Ured za graditeljstvo uzeo je predmet 2. faze proširenja groblja u obradu te su, temeljem 

njihovih uputa, određeni dijelovi projekta morali biti revidirani. Osim toga, Općina je bila u 

obvezi izraditi dodatni hortikulturni projekt koji će izraditi za to ovlašteni projektant, a koji će 

postati sastavni dio glavnog projekta. 

Krajem godine istekao je Ugovor o zakupu s ustanovom koja je pružala usluge smještaja i 

skrbi u Domu za starije i nemoćne. Na raspisani natječaj javila su se dva zainteresirana 

ponuditelja, no nakon obilaska objekta jedan je odustao, a drugi, iako je prihvatio sve uvjete i 
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viđeno stanje, neposredno prije potpisivanja ugovora također je odustao. Kao razlog naveo je 

činjenicu da zgrada zahtijeva temeljitu adaptaciju, zbog koje bi bilo nemoguće paralelno 

obavljati djelatnost: skrbiti za postojeće korisnike, primati nove, osigurati obroke i pružiti 

minimalne uvjete privatnosti i sigurnosti. Kako nije došlo do potpisivanja ugovora, natječaj će 

se ponoviti, a u međuvremenu će se provesti nužne adaptacije kako bi se zadovoljili 

minimalni tehnički i higijenski uvjeti propisani Pravilnikom. 

U drugom polugodištu nastavili su se brojni infrastrukturni zahvati. Radovi u ulici Ante 

Radića pokrenuti su odmah nakon završetka glavne turističke sezone i teku prema planiranoj 

dinamici. U isto vrijeme odvijali su se i radovi na šematoriju ukupne vrijednosti 250.000 eura. 

Radovi u ulici Ivana Mažuranića započeli su u studenom, a uključuju kompletnu 

rekonstrukciju prometnice, oborinske odvodnje i fekalne kanalizacije. Vrijednost radova 

iznosi 240.000 eura, pri čemu u iznos nije uračunata rekonstrukcija fekalne kanalizacije koju 

izvodi Vodovod Brač. 

U kuhinji Dječjeg vrtića provodili su se građevinsko-zanatski radovi, a za vrijeme njihove 

izvedbe osigurana je vanjska usluga prehrane za djecu. Također su započeli radovi na street 

workout parku na lokaciji Borak. 

Projekt izgradnje bujičnog kanala Borak nije dobio izvođača u prvom krugu javne nabave, 

stoga je krajem godine natječaj ponovljen. Procijenjena vrijednost radova iznosi 760.000 eura, 

a sredstva se osiguravaju zajednički iz proračuna Hrvatskih voda, Hrvatskih cesta i Općine 

Bol. 

Poljoprivredna zadruga Bol, nakon isteka ugovora o zakupu u 2022. godini, odbila je 

produljiti zakup poslovnog prostora u kojem je godinama djelovala ribarnica. Već se neko 

vrijeme razmatrala nova lokacija, te se pokrenula ideja o izgradnji nove ribarnice ispod 

postojeće zelene tržnice. Budući da je parcela bila uknjižena na Republiku Hrvatsku, Općina 

je pokrenula sudski postupak i u konačnici, temeljem nagodbe s Državnim odvjetništvom, 

uspješno uknjižila vlasništvo. 

Na idejno rješenje za novu ribarnicu ishođene su sve potrebne suglasnosti javnopravnih tijela, 

uključujući i one Konzervatorskog odjela, što je od iznimne važnosti s obzirom na lokaciju u 

samom centru i zaštićenoj zoni. Trenutno je u izradi glavni projekt. Kao privremeno rješenje, 

nabavljen je kiosk ribarnica kako bi se omogućio kontinuirani plasman svježe ribe lokalnim 

stanovnicima i gostima. 

Tijekom druge polovice godine javno je predstavljen Elaborat urbane opreme, koji će 

poslužiti kao temelj za izmjene Odluke o javnim površinama i komunalnom redu.  

U rujnu su otvorene ponude za dogradnju luke Bol. Na procijenjenu vrijednost radova od 8,5 

milijuna eura, pristigle su ponude u rasponu od 16 do 20 milijuna eura. Analizirala se 

dokumentacija, a ravnatelj Lučke uprave Splitsko-dalmatinske županije izjavio je da će, 

unatoč značajnom povećanju troškova, sredstva za realizaciju projekta biti osigurana.  

Održani su brojni sastanci s predstavnicima udruga, poduzetnika i mještana. Također je 

održano više sjednica Općinskog vijeća i Skupštine TZO Bol, kao i Skupštine TZ Splitsko-

dalmatinske županije. 

S predstavnicima DVD-a Bol vođeni su razgovori vezani uz rješavanje sudskog spora oko 

novog vozila, planova u vezi nabavke nove cisterne, te planove za izgradnju novog doma 

DVD-a. 

S nadležnim službama Županije i Ministarstva obrazovanja vođeni su sastanci vezani za 

prijavu osnovne škole Bol na natječaj za izgradnju i opremanje škola za potrebe 

jednosmjenskog rada i cjelodnevne nastave. Iako je škola od školske godine 2024./2025. 

prešla na jednu smjenu, zbog čega formalno ne ispunjava uvjete natječaja, isti je naknadno 

proširen te omogućuje prijavu izgradnje školske dvorane za škole koje nemaju odgovarajući 

sportski objekt. U razgovorima je zaključeno da bi najbolja lokacija bila Poljana, gdje je i 

prostornim planom već predviđena dvorana. Po normativu pripada nam jednodijelna dvorana 
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površine 754 m², ali s obzirom na neadekvatne dimenzije borilišta za mali nogomet, odlučeno 

je izraditi idejno rješenje veće, hibridne dvorane. Ministarstvo je iskazalo načelnu spremnost 

za sufinanciranje razlike u cijeni, a u slučaju pozitivne evaluacije projekta, Županija bi kao 

osnivač preuzela ulogu investitora. 

Održan je i sastanak s Ministarstvom prostornog uređenja o revitalizaciji kompleksa Bijela 

kuća. Svi sudski sporovi su dovršeni – zahtjev Dominikanaca za dio čestica je odbijen, dok su 

za druge čestice ostvarili pravo na zamjenu ili naknadu. Upozoreno je na ozbiljnu opasnost od 

urušavanja objekta, posebno s obzirom na oštećenja krovišta i požar. 

S Ministarstvom zaštite okoliša i zelene tranzicije, Ministarstvom mora, prometa i 

infrastrukture, Javnom ustanovom More i Krš, stručnjacima s PMF-a i Instituta Ruđer 

Bošković, održan je sastanak na temu promjena na plaži Zlatni rat. Cilj sastanka bio je 

objediniti znanja i iskustva relevantnih stručnjaka kako bi se bolje razumjela dinamika 

obalnih procesa i erozije. Promjene koje primjećujemo dio su prirodnih ciklusa, ali i ljudskih 

utjecaja. Javna ustanova More i Krš pokrenula je postupak izrade interdisciplinarne studije 

koja će obuhvatiti istraživanja morskih struja, valova, posidonije i batimetrije te pomoći u 

budućem upravljanju plažom. 

Konačno, tijekom godine održani su brojni sastanci s drugim čelnicima općina na otoku 

Braču, na kojima su raspravljane zajedničke teme – od gospodarenja otpadom, sigurnosti, 

prometa, zdravstva, do poslovanja zajedničkih tvrtki i održivog razvoja otoka. 

Načelnica je istaknula da je u razdoblju od siječnja do prosinca 2024. godine Općina Bol 

ostvarila stabilno i pozitivno financijsko poslovanje, što potvrđuju rezultati godišnjeg 

izvještaja o izvršenju proračuna. 

Naime, ukupni prihodi Općine iznosili su 4.813.250,19 eura, dok su rashodi iznosili 

4.482.641,86 eura. Na temelju ostvarenih prihoda i rashoda, ostvaren je višak poslovanja u 

iznosu od 330.608,33 eura. Kada se tome pridoda višak sredstava iz prethodnih godina u 

iznosu od 1.901.823,54 eura, ukupni rezultat poslovanja za promatrano razdoblje iznosi 

značajnih 2.232.431,87 eura. 

Konsolidirani izvještaj, koji uključuje i poslovanje svih korisnika proračuna, daje još 

potpuniju sliku financijskog stanja. Prema tim podacima, ukupni prihodi konsolidiranog 

proračuna iznosili su 4.897.640,51 eura, dok su rashodi iznosili 4.571.492,51 eura. 

Konsolidirani višak za promatrano razdoblje iznosi 326.148,00 eura. Uz preneseni višak iz 

prethodnih godina u iznosu od 1.918.557,61 eura, ukupan rezultat poslovanja u okviru 

konsolidiranog proračuna za 2024. godinu iznosi 2.244.705,61 eura. 

Načelnica je kazala kako ovi rezultati pokazuju da je Općina Bol poslovala racionalno i 

odgovorno, s jasno definiranim prioritetima i financijskom disciplinom. Značajan višak 

sredstava predstavlja stabilnu osnovu za planiranje budućih kapitalnih ulaganja, nastavak 

postojećih razvojnih projekata, kao i sigurnost u održavanju visokog standarda javnih usluga 

za sve mještane. 

Izvanproračunski korisnik Općine Bol – Općinska knjižnica Hrvatska čitaonica, tijekom 

razdoblja od siječnja do prosinca 2024. godine, ostvarila je prihode u iznosu od 87.541,96 

eura, dok su rashodi iznosili 89.466,68 eura. Tako je u poslovanju za 2024. godinu ostvaren 

manjak u iznosu od 1.924,72 eura. 

Unatoč negativnom rezultatu za tekuću godinu, knjižnica je raspolagala viškom prenesenim iz 

prethodnih godina u iznosu od 3.970,32 eura, što je omogućilo financijsku stabilnost te 

pokrivanje manjka iz tekućeg poslovanja. Na taj način, ukupni rezultat poslovanja za 2024. 

godinu ostaje pozitivan i iznosi 2.045,60 eura. 

Proračunski korisnik Centar za kulturu Općine Bol tijekom razdoblja od siječnja do prosinca 

2024. godine ostvario je prihode u iznosu od 287.415,48 eura, dok su rashodi iznosili 

284.798,80 eura. Time je ostvaren višak poslovanja u iznosu od 2.616,68 eura. 
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Kada se tom iznosu pridoda višak sredstava prenesen iz prethodnog razdoblja, koji je iznosio 

4.516,23 eura, konačni rezultat poslovanja Centra za kulturu na kraju 2024. godine iznosi 

ukupno 7.132,91 eura. 

Ovaj pozitivan rezultat potvrđuje da je Centar za kulturu uspješno upravljao financijama, 

osiguravši stabilno poslovanje i u tekućoj godini, unatoč brojnim programskim aktivnostima i 

izazovima koje donosi kulturni sektor. Održavanje kulturnih manifestacija, edukativnih 

programa i aktivnosti za sve generacije provedeno je odgovorno i u skladu s raspoloživim 

sredstvima, pri čemu su očuvani ciljevi djelovanja ustanove kao važnog nositelja društvenog i 

kulturnog života zajednice. 

Izvanproračunski korisnik, Dječji vrtić „Mali princ“ Bol, tijekom razdoblja od siječnja do 

prosinca 2024. godine ostvario je ukupne prihode u iznosu od 481.603,33 eura, dok su rashodi 

iznosili 486.755,62 eura. Time je zabilježen manjak prihoda u iznosu od 5.152,29 eura. 

Međutim, zahvaljujući prenesenom višku sredstava iz prethodne godine u iznosu od 8.247,52 

eura, poslovna godina zaključena je s pozitivnim rezultatom, odnosno viškom u iznosu od 

3.095,23 eura. 

Ovaj financijski rezultat potvrđuje stabilno poslovanje ustanove, unatoč izazovima u 

održavanju kvalitete rada, osiguranju prehrane i organizaciji redovitih i posebnih programa za 

djecu. Dječji vrtić „Mali princ“ nastavio je s odgovornim financijskim upravljanjem, a 

istodobno osiguravao uvjete za sigurno i poticajno okruženje za odgoj i obrazovanje 

najmlađih mještana. 

Dobrovoljno vatrogasno društvo (DVD) Bol, kao izvanproračunski korisnik, u razdoblju od 

siječnja do prosinca 2024. godine ostvarilo je ukupne prihode u iznosu od 225.843,86 eura, 

dok su rashodi iznosili 233.575,49 eura. Time je ostvaren manjak prihoda u iznosu od 

7.731,63 eura. 

Unatoč ovom manjku, zahvaljujući pozitivnom rezultatu iz prethodne godine u iznosu od 

186.735,25 eura, ukupni financijski rezultat na kraju 2024. godine iznosi višak od 179.000,62 

eura. 

Izvanproračunski korisnik Komunalno-javno poduzeće Grabov rat d.o.o. u razdoblju od 

siječnja do prosinca 2024. godine ostvario je ukupne prihode u iznosu od 2.229.195,83 eura, 

dok su rashodi iznosili 2.221.829,93 eura. 

Ostvaren je pozitivan poslovni rezultat (dobit) u iznosu od 3.825,59 eura, dok nakon 

oporezivanja dobit iznosi 3.128,20 eura. 

Načelnica je istaknula da, unatoč izazovnim gospodarskim okolnostima, Grabov rat d.o.o. je 

završio poslovnu godinu stabilno i s pozitivnim financijskim rezultatom, što ukazuje na 

odgovorno upravljanje i održivu poslovnu politiku poduzeća. 

 

Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o prihvaćanju  izvješća o radu načelnice 

Općine Bol za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2024. godine, a donesena odluka će se  

objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 

 

POD 2) 

Povjerenstvo za promet je radno tijelo vijeća općine Bol koje razmatra pitanje iz svog 

djelokruga, daje vijeću svoje prijedloge, savjete, mišljenja o regulaciji prometa na području 

općine, prati i predlaže mjere za unaprjeđivanje regulacije prometa te aktivno sudjeluje u 

izradi odluke o regulaciji prometa čiji prijedlog će za vijeće općina Bol izraditi ovlaštena 

tvrtka. 

Vijećnik Tonči Buljan u ime Odbora za izbor i imenovanje je predložio slijedeće članove  

Povjerenstva za promet na području općine Bol: 

 

1. Ivan Cvitović, predsjednik 
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2. Dalibor Pavošević, član  

3. Damir Palavra, član  

4. Matko Dubravčić, član  

5. Zoran Buktenica, član 

 

Iva Baković je predložila da se u Povjerenstvo za promet imenuje i Tomislav Dešković, jer je 

on zbog prirode radnog mjesta dobro upoznat sa funkcioniranjem prometa u lučkom području. 

Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je kazala da je sastav, broj članova, djelokrug i način 

rada radnih tijela općinskog vijeća propisan Statutom, te se broj članova ne može proizvoljno 

povećavati ili smanjivati. 

 

Vijećnici su JEDNOGLASNO prihvatili predloženu odluku Odbora za izbor i imenovanje o 

osnivanju Povjerenstva za promet, a  odluka će se objaviti  u „Službenom glasniku“ Općine 

Bol. 

 

POD 3) 

Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tonči Buljan je kazao da Odbor za Statut i 

Poslovnik, prema članku 45. Statuta Općine Bol („Službeni glasnik“ Općine Bol br. 3/21, 

4/22) ima 5 članova iz reda vijećnika Općine Bol. Članove ovog odbora može predložiti bilo 

koji vijećnik. Članovi odbora za Statut i Poslovnik se biraju kao cjelina.  

Vijećnik Tonči Buljan u ime Odbora za izbor i imenovanje je predložio slijedeće vijećnike za 

članove odbora za Statut i Poslovnik: 

 

1.  Tonči Buljan - predsjednik 

2.  Zoran Kojdić - član 

3.  Nataša Paleka Jakšić - član 

4.  Ivan Cvitović - član 

5. Stjepko Marinković - član 

 

Prijedlog Odluke o izboru odbora za Statut i Poslovnik Tonča Buljana je usvojen 

JEDNOGLASNO, a stupa na snagu osmog dana nakon objave u „Službenom glasniku“ 

Općine Bol. 

 

POD 4) 

Prema Statutu Općine Bol Odbor za financije i proračun ima predsjednika i 4 ( četiri ) člana 

koje imenuje Općinsko vijeće. Predsjednik Odbora je član vijeća, a ostali članovi ne moraju 

biti iz redova vijeća.  

Odbor za financije i proračun proučava i razmatra, te daje svoje prijedloge i mišljenje vezano 

uz donošenje: Proračuna, njegovih izmjena i dopuna,  Odluke o izvršavanju proračuna, 

Odluke o privremenom financiranju,  izvješća o izvršenju proračuna, Odluke o naknadama za 

obavljanje dužnosti i naknadama putnih troškova za radna tijela i tijela Općine Bol kao i 

drugih odluka vezanih uz proračun i financije Općine koje donosi Općinsko vijeće. 

Vijećnik Tonči Buljan u ime Odbora za izbor i imenovanje je predložio slijedeće osobe za 

članove odbora za financije i proračun: 

 

1.  Nataša Paleka Jakšić- predsjednica 

2.  Irena Eterović - član 

3.  Ivana Kusanović - član 

4.  Katarina Palavra- član 

5.  Ivana Okmažić - član 



 12 

 

Prijedlog Odluke o izboru odbora za financije i proračun je usvojen JEDNOGLASNO, a stupa 

na snagu osmog dana nakon objave u „Službenom glasniku“ Općine Bol. 

 

POD 5) 

Predsjednik Odbora za prostorno i urbanističko planiranje je član vijeća, a ostali članovi ne 

moraju biti iz redova vijeća.  

Odbor za prostorno i urbanističko planiranje i uređenje naselja daje mišljenje o prioritetima za 

izradu prostornih planova i prioritetnim građevinskim projektima, daje mišljenje o pojedinom 

prostornom planu, predlaže mjere za opremanje naselja komunalnim potrepštinama i o 

poboljšanju uvjeta stanovanja. 

Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tonči Buljan je predložio slijedeće osobe za  

članove odbora za prostorno i urbanističko planiranje: 

 

1. Tonči Buljan - predsjednik 

2. Zoran Kojdić - član 

3. Nikola Cvitanić - član 

4. Zdravko Bartulović - član 

5. Božo Nejašmić - član 

6. Matko Dubravčić- član 

7. Iva Baković - član 

 

Iva Baković je kazala da bi bilo korisno da članica ovog Odbora bude i Olga Marinković, koja 

je diplomirana arhitektica i pohađala je predmet urbanizam. 

Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je ponovila da je sastav, broj članova, djelokrug i 

način rada radnih tijela općinskog vijeća propisan Statutom, te se broj članova ne može 

proizvoljno povećavati ili smanjivati. 

 

Prijedlog Odluke o izboru odbora za prostorno i urbanističko planiranje prihvaćen je 

JEDNOGLASNO, a stupa na snagu osmog dana nakon objave u „Službenom glasniku“ 

Općine Bol. 

 

POD 6) 

Predsjednik Odbora za socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu je član vijeća, a ostali članovi ne 

moraju biti iz redova vijeća.  

Odbor prati predlaže mjere za unaprjeđenje općinskog programa zadovoljavanja socijalnih 

potreba, predlaže osobe za primanje socijalne pomoći, organizira posjet starijim i nemoćnim 

osobama, organizira redovne preglede žena i djece, organizira tribine i predavanja na temu 

borbe protiv ovisnosti. 

Vijećnik Tonči Buljan u ime Odbora za izbor i imenovanje je predložio slijedeće osobe za  

članove Odbora za socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu: 

 

1. Lea Marinković - predsjednica 

2. Ivana Kusanović - član 

3. Ivan Cvitović - član 

4. Martina Botica - član 

5. Željko Eterović - član 

6. Valentina Čadonja Pavlović- član 

7. Nikolina Pavišić - član 
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Prijedlog Odluke o izboru odbora za socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu usvojen je 

JEDNOGLASNO, a stupa na snagu osmog dana nakon objave u „Službenom glasniku“ 

Općine Bol. 

 

POD 7) 

Odbor za dodjelu javnih priznanja provodi postupak za predlaganje i dodjelu javnih priznanja 

prema posebnom aktu Općine Bol. Utvrđuje prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja 

zaslužnim pojedincima i organizacijama. 

Odbor ima predsjednika i četiri člana. 

Vijećnik Tonči Buljan u ime Odbora za izbor i imenovanje je predložio slijedeće osobe za 

članove odbora za dodjelu javnih priznanja: 

 

1. Siniša Soljačić - predsjednik 

2. Ivan Cvitović - član 

3. Jasmin Marinković  - član 

4. Zoran Kojdić - član 

5. Marjan Marjanović - član 

 

Prijedlog Odluke o izboru Odluke o izboru odbora za dodjelu javnih priznanja je prihvaćen sa 

6 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i 2 SUZDRŽANA glasa, a stupa na snagu osmog dana 

nakon objave u „Službenom glasniku“ Općine Bol. 

 

POD 8) 

Komisija za dodjelu stipendija je radno tijelo vijeća Općine Bol koje utvrđuje i predlaže 

kriterije za dodjelu đačkih i studentskih stipendija, te daje prijedloge odluka koje donosi 

vijeće Općine Bol. 

Komisija ima predsjednika i četiri člana. 

Predsjednik ove komisije treba biti član vijeća Općine Bol, a ostali članovi ne moraju biti iz 

redova vijeća.  

Vijećnik Tonči Buljan u ime Odbora za izbor i imenovanje je predložio slijedeće osobe za 

članove komisije za dodjelu stipendija: 

 

1.  Nataša Paleka Jakšić - predsjednica 

2.  Irena Eterović - član 

3.  Ivana Kusanović- član 

4.  Martina Botica - član 

5. Tomislav Dešković - član 

 

Prijedlog Odluke o izboru komisije za dodjelu stipendija koji je iznio Tonči Buljan je usvojen 

JEDNOGLASNO, a stupa na snagu osmog dana nakon objave u „Službenom glasniku“ 

Općine Bol. 

 

POD 9) 

Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike sa prijedlogom odluke o   

raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka. 

Prema prijedlogu Odluke određuje se način raspoređivanja sredstava iz Proračuna Općine Bol 

za 2025. godinu za financiranje rada političkih stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću 

Općine Bol i članova predstavničkih tijela jedinica lokalne i područne (regionalne) 

samouprave izabranih sa lista grupe birača, a za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2025. 

godine. 
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Nataša Paleka Jakšić je kazala da se u Proračunu Općine Bol za 2025. godinu za financiranje 

rada političkih stranaka, članova predstavničkih tijela jedinica lokalne i područne (regionalne) 

samouprave izabranih sa lista grupe birača, zastupljenih u Općinskom vijeću  iznose 9.300,00 

eura. 

Iznos sredstava za svakog člana u Općinskom vijeću (prvi saziv - do prestanka mandata 

članovima općinskog vijeća - od 1. siječnja do 13. travnja 2025. godine ) utvrđuje se u visini 

od 86,11 eur, tako da se pojedinoj političkoj stranci i članovima predstavničkih tijela jedinica 

lokalne i područne (regionalne) samouprave izabranih sa lista grupe birača, raspoređuju 

sredstva razmjerno broju njenih članova u Općinskom vijeću, a kako slijedi: 

- Hrvatska demokratska zajednica (1 član)- 298,51 eur 

- Kandidacijska  lista  grupe birača - Katarina Marčić (6 članova)- 1791,06 eur 

- Socijaldemokratska partija Hrvatske  (2 člana)- 597,02 eur 

Za svakog izabranog člana Općinskog vijeća podzastupljenog spola političkim strankama i 

članova predstavničkih tijela jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave izabranih 

sa lista grupe birača, također pripada i pravo na naknadu u visini od 10% iznosa predviđenog 

po svakom članu Općinskog vijeća, što predstavlja iznos od 29,85 eur, tako da političkoj 

stranci pripada pravo na naknadu u visini od: 

- Kandidacijska  lista  grupe birača - Katarina Marčić (3 člana) – 89,55 eur  

Članak . 

Iznos sredstava za svakog člana u Općinskom vijeću (drugi saziv - od konstituiranja novog 

općinskog vijeća - od 3. lipnja do 31. prosinca 2025. godine) utvrđuje se u visini od 86,11 

eura, tako da se pojedinoj političkoj stranci i članovima predstavničkih tijela jedinica lokalne i 

područne (regionalne) samouprave izabranih sa lista grupe birača, raspoređuju sredstva 

razmjerno broju njenih članova u Općinskom vijeću, a kako slijedi: 

- Kandidacijska  lista  grupe birača - Katarina Marčić (6 članova) – 3.616,66 eur, 

- Kandidacijska  lista  grupe birača – Matko Baković (2 člana) – 1.205,54 eur 

- Hrvatska demokratska zajednica (1 član) – 602,77 eur 

Sredstva se doznačuju na žiroračun ogranka političke stranke na razini Općine Bol i žiroračun 

vijećnika izabranih s liste grupe birača, tromjesečno u jednakim iznosima, odnosno ako se 

početak ili završetak mandata ne poklapaju s početkom ili završetkom tromjesečja, u tom se 

tromjesečju isplaćuje iznos razmjeran broju dana trajanja mandata. 

 

U materijalima predložena odluka o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka za 

2025. godinu prihvaćena je JEDNOGLASNO, te će se objaviti u „Službenom glasniku“ 

Općine Bol. 

 

POD 10) 

Općinska načelnica Katarina Marčić je dala uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o odabiru 

najpovoljnijeg ponuditelja za dodjelu dozvola za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru 

na području Općine Bol. 

Predložena odluka se temelji na provedenom Javnom natječaju za dodjelu dozvola na 

pomorskom dobru na području Općine Bol i bodovanja pristiglih ponuda od strane 

Povjerenstva. 

Naime, temeljem provedenog javnog natječaja i bodovanja Povjerenstva načelnica predlaže 

općinskom vijeću odabir najpovoljnijeg ponuditelja za dodjelu dozvola za obavljanje 

djelatnosti na pomorskom dobru na području Općine Bol na vremensko razdoblje od  4 

(četiri) godine. 

Općinsko vijeće je nadležno za donošenje ove odluke temeljem odredbi članka 71. st. 3. 

Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama („Narodne novine“, br. 83/23) i čl. 21.  Plana 



 15 

upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Bol za razdoblje od pet godina odnosno 

od 2024. do 2028. godine („Službeni glasnik“ Općine Bol br. 2/2024). 

Ukupno se dodjeljuje 1 dozvola (lokacija 17 Plana) na pomorskom dobru na razdoblje od 4 

godine. 

Sukladno odredbama čl. 22.  Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Bol za 

razdoblje od pet godina odnosno od 2024. do 2028. godine nakon usvajanja predložene 

odluke načelnica će pozvati odabranog ponuditelja da plati ponuđeni godišnji iznos u roku od 

8 dana od zaprimljenog poziva. 

 

Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za 

dodjelu dozvola za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru na području Općine Bol, a 

odluka će se  objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 

 

Sjednica je završila u 16.30 sati   

 

Zapisnik sastavila: Svjetlana Baković  

 

 

 

Predsjednica vijeća: 

 

Nataša Paleka Jakšić 
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